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   STRATEGI FOR GAMLEBYEN – Dag Strømsæther 

Tilstede: 14 medlemmer 

Erik Skauen, gruppeleder for Miljøpartiet De Grønne (MDG) i bystyret, har vært en av 

pådriverne i det politiske miljøet for å etablere og vedta en kommunal strategi for 

Gamlebyen. Dessverre måtte melde han forfall på kort varsel. Men Dag, som jo kjenner 

prosessen meget godt, tok oss trygt gjennom temaet og kunne slå fast at endelig har 

Fredrikstad kommune utarbeidet en strategi for Gamlebyen. Nå vet vi hva vi vil at 

Gamlebyen skal være for hele byen vår. 

Dag tok oss gjennom det arbeidet som hadde ført 

fram til en kommunalt vedtatt strategi for 

Gamlebyen. 

Arbeidet ble initiert etter Gamlebyen Rotarys møte 

i Tøihuset i mars 2019. Foreningen Gamle 

Fredrikstad og Gamlebyen Gårdeierforening startet 

arbeidet, og Dag repeterte raskt det arbeidet som 

da ble gjort. I april 2020 ble det overlevert et 

innspill til strategi til kommunen. 

Etter påtrykk fra politikerne ble det iverksatt et 

arbeide i kommunen, som til slutt førte fram til den 

strategi som nå er vedtatt. Den er i stor grad 

bygget på det innspill som ble levert, og er et langt 

skritt i riktig retning. 

Etter orienteringen ble det spørsmål og diskusjon. 

De som ønsker kan lese strategien her: 

 strategi-for-gamlebyen---en-levende-bydel-i-historiske-rammer.pdf 

(fredrikstad.kommune.no) 
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